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Verslag AB-vergadering 13 maart 2014 

Verslag vergadering Algemeen Bestuur 

13 maart 2014 

in dorpshuis De Spil te Bleskensgraaf 
 

 
 

Aanwezig namens de Simav: 
C.J.M. de Bruin, voorzitter; C.H. Bovekerk, secretaris; H. van Dieren, penningmeester; C. de Jong, 
vicevoorzitter - lid DB; P.J. Vergouwe, lid DB; 
C. Bakker, erevoorzitter, C. Stravers, lid van verdienste; A. van der Graaf, J.N.M. de Groot, W.M. 
van Veen, leden TC; J.M.K. Mollema-Gons, notuliste. 
Aanwezig namens het Algemeen Bestuur: 

S.J. Veerman, wethouder gemeente Alblasserdam; E.C.M. Kraaijeveld, wethouder gemeente 
Hardinxveld-Giessendam; W. van der Leij, wethouder gemeente Leerdam; F. Özdere, wethouder 
gemeente Molenwaard; C.P. de Zanger, raadslid gemeente Sliedrecht; D.A. den Hertog, raadslid 
gemeente Vianen; R.A.K.H. Krämer, wethouder gemeente Zederik.  
Overige aanwezigen: 
B. Woudenberg en A. van der Perk, De Gelder BV; J. Noorlander, C. Noorlander, C. Noorlander, J. 
Noorlander, molenaars; J. de Vries, A. den Boer. 
Afwezig met kennisgeving: 
W. ten Kate, wnd. burgemeester/beschermheer gemeente Giessenlanden; A. Rijsdijk, wethouder 
gemeente Gorinchem, W.G. Groeneweg, burgemeester/beschermheer gemeente Vianen; A. 
Fernhout, loco dijkgraaf Waterschap Rivierenland; A. Konijnenburg, H. Korevaar, leden TC; G.A. 
Vonk, adviseur contracten; C. Huisman, adviseur biotopen; R. Verzijl, B. de Deugd, commissie PR; 
H. Sangers, provinciaal molenconsulent; L. Endedijk, directeur Ver. De Hollandsche Molen. 
 

1.Opening 
Voorzitter C.J.M. de Bruijn opent de vergadering om 10.05 uur en heet de aanwezigen van harte 
welkom, in het bijzonder alle AB-leden, erevoorzitter C. Bakker en C. Stravers, lid van verdienste. 
Vandaag zijn we te gast in de gemeente Molenwaard. De SIMAV wil graag haar erkentelijkheid 
betuigen voor het feit dat het gemeentebestuur van Molenwaard dorpshuis De Spil als 
vergaderaccommodatie voor de AB-vergadering gratis beschikbaar heeft gesteld. 
  

2. Vaststelling van de agenda  
Ieder is akkoord met de voorgestelde agenda.  
 

3. Notulen van de vergadering op 11 april 2013 te Meerkerk 
De notulen worden zonder op- of aanmerkingen vastgesteld. 
 

4. Mededelingen en ingekomen stukken 
Geen ingekomen stukken; als mededeling wordt de lijst met namen van degenen die een bericht van 
verhindering hebben gestuurd, voorgelezen.  
 

5. Souburghse Molen 
Voorzitter De Bruin memoreert dat de SIMAV en de gemeente Alblasserdam veel goede en 
intensieve gesprekken hebben gevoerd omtrent een overdracht van de Souburghse Molen. 
Genoemde gemeente heeft de molen onlangs in bezit gekregen en wilde deze voor restauratie en 
beheer graag overdragen aan de SIMAV. Onze stichting heeft hiervoor de benodigde kennis, 
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expertise en bereidheid in huis. Het gemeentebestuur heeft in aanloop hiertoe de molen door middel 
van een nieuwe kap reeds water- en winddicht gemaakt.  
Omdat de subsidieaanvraag voor 1 maart jl. moest plaats vinden, is er een schriftelijke besluitronde 
langs de AB-leden gegaan, waaruit bleek dat allen zich met de voorgestelde koop konden verenigen.  
Op 27 februari jl. is de koopakte gepasseerd; de benodigde vergunningen en de subsidieaanvraag 
zijn daarna door SIMAV bij de betrokken instanties ingediend.  
 
De SIMAV is blij met de verantwoordelijk wethouder van de gemeente Alblasserdam en de 
ambtelijk vertegenwoordigers, die op zo’n positieve wijze hebben meegewerkt aan de 
totstandkoming van dit resultaat.  
De restauratie van de Souburghse molen betekent voor SIMAV opnieuw een flinke uitdaging. Na 
voltooiing van de werkzaamheden kan echter ook deze molen weer een inspiratiebron zijn voor de 
kennisoverdracht omtrent de totstandkoming van dit gebied.  
 
De vergadering besluit: 

1. Het besluit tot aankoop van de Souburghse Molen van de gemeente Alblasserdam formeel vast te                            
    stellen; 
2. Het verslag van haar schriftelijke vergadering omtrent de aankoop van genoemde molen goed te        
    keuren. 
 
Wethouder Veerman wijst erop dat de gemeente Alblasserdam de molen voor 1 Euro aan SIMAV 
heeft verkocht, met de constatering dat je soms iets “los” moet willen laten. 
C. de Bruin merkt op dat de gemeente Alblasserdam heeft getoond volop haar verantwoordelijkheid 
voor deze molen te willen nemen.   
 

6. Algemeen jaarverslag 2013 
C. de Bruin verklaart in zijn voorwoord van dit jaarverslag bewust ook de molenaars te hebben 
genoemd. SIMAV is namelijk heel blij met haar molenaars en huurders, omdat zij met hart en ziel 
de molens koesteren en bewaren. De molens zijn onder meer heel belangrijk voor jongeren of 
toeristen: Er kan veel over worden verteld en zij hebben een geweldige techniek. Binnen onze 
stichting hebben we veel kennis en verhalen over het molenaarschap; in de nabije toekomst willen 
we daar meer aandacht aan gaan besteden.  
Spreker wijst ook op de melding omtrent de plaatsing van de “Kees Bakker Bank”, die vorig jaar op 
het Streefkerkse molencomplex is geplaatst. Erevoorzitter Bakker meldt dat hij tijdens zijn 
fietstochten regelmatig even op dit bankje uitrust.  
 
Wethouder Kraaijeveld verwijst naar allerlei ontwikkelingen die de laatste tijd gaande zijn om de 
culturele en historische waarde van ons gebied veilig te stellen. Onder meer de VVV Zuid-Holland 
Zuid heeft hierover een rapport uitgebracht. Het is raadzaam als ook SIMAV hiervoor een 
beleidsplan maakt. Voorzitter De Bruin zegt toe dat hij op deze suggestie tijdens de Rondvraag zal 
reageren. 
 
Vervolgens brengt spreker zijn dank uit aan secretaris H. Bovekerk. Deze is de spil van de 
organisatie, besteedt zeer veel tijd aan de secretariaatswerkzaamheden en zorgt bovendien dat ieder 
jaar het jaarverslag  – ook dankzij de medewerking van anderen – op een bijzonder lezenswaardige 
wijze wordt samengesteld. Hiervoor de oprechte complimenten. Zijn woorden worden onderstreept 
met een welgemeend applaus van de aanwezigen. 
 
Het jaarverslag wordt zonder verdere opmerkingen goedgekeurd. 
 

6. Financiën jaarrekening 2013 
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Penningmeester H. van Dieren heeft een korte aanvullende opmerking op de jaarstukken: “Er is 
gestreefd naar een snelle opstelling en een inzichtelijke presentatie. In 2013 zijn de laatste 
restauraties afgerond. De financiële verantwoordingen daarvan werden nog voor het eind van het 
verslagjaar ingediend. Om voor de gewenste POM status in aanmerking te komen, dienen de 
financiële stukken aan de gestelde voorwaarden te voldoen. Met ingang van 2013 is dit reeds 
gebeurd. Het streven is de balans en de resultatenrekening van het lopende jaar per 31 december 
2014 zodanig gereed te hebben dat deze vóór eind januari 2015 kunnen worden gepresenteerd.” 
 

a.Exploitatierekening 2013 met toelichting:  

Wethouder Veerman merkt op dat de cijfers er goed uitzien en vindt het prijzenswaardig dat de 
jaarrekening reeds op dit tijdstip gereed is. Ten aanzien van de inkomstenpost “donaties, giften en 
legaten” raadt hij aan de donaties apart te vermelden en tevens nader toe te lichten op welke wijze 
SIMAV aandacht schenkt aan het motiveren van de vrienden en sponsors. H. van Dieren zal  
hieraan aandacht schenken. 
 

b. Balans per 31 december 2013 met toelichting: 

H. van Dieren verklaart nogmaals dat SIMAV beantwoordt aan de eisen die bij een “professionele 
organisatie” aan de financiële continuïteit worden gesteld. Hiervoor is een voldoende reserve vereist. 
 
c. Accountantsverklaring: 

Geen opmerkingen. 
 
Voorzitter De Bruin constateert dat de AB-leden de financiële jaarstukken 2013 goedkeuren en dat 
gelijktijdig daarmee decharge wordt verleend aan de penningmeester en het dagelijks bestuur. 
Spreker wijst er op dat penningmeester Van Dieren wekelijks vele uren op het SIMAV kantoor 
aanwezig is om het financieel beheer naar behoren te vervullen. Met name is veel tijd gestoken in de 
verdere automatisering en integrering van de administratie. Het is een goede zaak dat de accountant 
op dit alles controle uitoefent. 
Dhr. Van Dieren ontvangt de oprechte complimenten voor de wijze waarop hij zijn taken heeft 
uitgeoefend, de AB-leden bevestigen dit met applaus. 
 

8. Vaststelling begroting 2015  
De eerdere opmerking om de donaties apart te vermelden en nader toe te lichten, wordt in de 
begroting voor 2015 verwerkt.  
De begroting 2015 wordt zonder verdere op- of aanmerkingen goedgekeurd. 
 

9. Jaarverslag molenbiotopen 2013 
Voorzitter De Bruin merkt op dat de opsteller van het verslag, de heer C. Huisman, dit zeer 
punctueel en schitterend heeft uitgevoerd. Als geen andere betrokkene bij de molenbiotopen, houdt 
dhr. Huisman alles nauwgezet in de gaten om deze biotopen goed in stand te houden. Onlangs, 
tijdens zijn bezoek aan enkele molens, heeft ook spreker persoonlijk ervaren hoe belangrijk het is 
dat de molens optimaal van de aanwezige wind kunnen profiteren.  
 
Wethouder Veerman doet de suggestie om achter het in het verslagjaar per molen toegekende 
cijfer (tussen haakjes) ook het cijfer van het daaraan voorafgaande jaar te plaatsen. Een prima idee! 
 
Ook wethouder Kraaijeveld uit zijn bewondering voor het gepresenteerde overzicht en vraagt of 
het mogelijk is om gelijktijdig per molen een cijfer aan de onderhoudsstatus te geven. 
DB-lid P. Vergouwe zegt dat dit niet eenvoudig is, omdat een molen uit heel veel verschillende 
onderdelen bestaat.  
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Voorzitter De Bruin wijst op de aanwezige PIP en de onlangs uitgevoerde restauratieplannen. Het 
SIMAV molenbestand staat er daardoor weer goed bij. Op basis van de thans aanwezige informatie 
kan worden ingeschat welke groot onderhoud en restauratie er op termijn aankomen. Onze 
technische commissie verricht daarvoor veel goed werk. Wij zijn echter een vrijwilligersorganisatie 
en daarom kan er niet al té uitgebreid tijd aan worden besteed. 
Wethouder Kraaijeveld dankt voor dit heldere antwoord. Het was geenszins zijn bedoeling om de 
molens te screenen en de staat van onderhoud transparanter te maken. Daarom: “Laat het zoals het is 
en ga geen extra werkzaamheden ervoor op de hals halen.” 
 
Het jaarverslag molenbiotopen wordt zonder verdere opmerkingen goedgekeurd. 
 

10. Bestuursverkiezing 
Voorzitter De Bruin memoreert dat scheidend DB-lid (tevens vicevoorzitter) Cor de Jong 

inmiddels vier jaar voor de SIMAV zijn functie heeft vervuld. De wijze waarop met hem werd 
samengewerkt, werd door alle DB-leden zeer gewaardeerd. De aanvankelijk in het vooruitzicht 
gestelde “paar uur werk per week” bleek echter geen realiteit en daardoor kon Cor vanwege andere 
verplichtingen niet altijd bij de SIMAV-vergaderingen aanwezig zijn. In dat geval toonde hij steeds 
zijn betrokkenheid door vooraf per mail over bepaalde kwesties te adviseren. Ook de PR Commissie 
heeft hij op plezierige wijze vorm gegeven en geleid. De leden van het SIMAV-bestuur en alle 
andere betrokkenen betuigen Cor heel veel dank voor zijn waardevolle inzet. Deze dank wordt extra 
tastbaar gemaakt door de overhandiging van enkele flessen wijn en een bos bloemen voor mw. De 
Jong. 
Cor de Jong dankt dhr. De Bruin voor zijn sympathieke woorden. Hij kijkt terug op een plezierige 
tijd en heeft geconstateerd dat er binnen de SIMAV sprake is van een echte “vriendenclub”. Ook 
zijn echtgenote had diezelfde ervaring tijdens de bijeenkomsten waar ook de partners van alle 
SIMAV-betrokkenen aanwezig waren. 
Spreker zegt dat bij een echtelijke scheiding het kan voorkomen dat de geliefden uit elkaar gaan, 
maar ondanks dat toch vrienden willen blijven. Dat voorbeeld wil ook hij graag navolgen. Tevens 
roept hij eenieder op “vriend”  van de SIMAV te worden of daarvoor “vrienden” te gaan werven. 
Cor dankt het bestuur voor de goede gaven en wenst zijn opvolger Teus van Gelder, die hierna als 
lid van het Dagelijks Bestuur wordt voorgedragen, heel veel succes. 
 
Voorzitter De Bruin stelt voor over te gaan tot de benoeming van de heer T.C. van Gelder tot 
nieuw lid van het Dagelijks Bestuur. Tijdens een bezoekje vooraf vertelde dhr. Van Gelder hem dat 
hij vlakbij de Arkelse korenmolen is geboren en opgegroeid. Molens hebben hem altijd 
gefascineerd, zozeer zelfs dat hij al op jonge leeftijd zijn eerste molentje nabouwde. Later, als 
bestuurder van gemeenten waarin veel molens voorkwamen, voelde dit gelijk goed en vertrouwd. In 
zijn laatste functie als wnd. burgemeester van de gemeente Molenwaard, was dat opnieuw een 
mooie combinatie.  
 
Wethouder Veerman merkt op dat hij de benoeming van dhr. Van Gelder volledig steunt. Tijdens 
de vorige AB vergadering heeft hij een vraag gesteld over de te volgen procedure. Hij is benieuwd 
of aan zijn suggestie daaromtrent gevolg is gegeven. Overigens zal hij het op prijs stellen als er in de 
toekomst wat vrouwen in het bestuur worden benoemd. 
 

Voorzitter De Bruin zegt dat in een nieuwsbrief de vacature kenbaar is gemaakt. Daarop is geen 
reactie gekomen. Na intern beraad heeft het DB besloten dhr. Van Gelder voor deze functie te 
polsen, hetgeen tot bovenstaand resultaat heeft geleid. 
Het is inderdaad zo dat in het DB nog geen vrouwen zijn vertegenwoordigd. Op de jaarlijkse 
zogenaamde “molenaarsavond” neemt het aantal dames echter toe. De SIMAV prijst zich gelukkig 
dat er inmiddels ook enkele vrouwelijke huurders/molenaars zijn. 
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C. de Jong zegt dat ook in de PR commissie een vrouwelijke molenaar is vertegenwoordigd.  
 
De heer T.C. van Gelder wordt bij acclamatie gekozen tot lid van het Dagelijks Bestuur. Voorzitter 

De Bruin feliciteert hem met zijn benoeming en meldt dat dhr. Van Gelder dit jaar als toehoorder 
reeds enkele DB-vergaderingen heeft bijgewoond. Hij verzoekt hem thans aan de bestuurstafel 
plaats te nemen.  
 

11. Rondvraag 
C. de Bruin: Brengt in herinnering dat SIMAV de laatste jaren zeer intensief met de restauraties 
van molens is bezig geweest. Hij is zeer blij met de financiële mogelijkheden die daartoe 
beschikbaar werden gesteld.  
Dankzij de inzet en grote deskundigheid van veel vrijwilligers kon deze mega-prestatie worden 
gerealiseerd. Daarvoor is de SIMAV zeer dankbaar en trots. 
Het is een feit dat de gelden van het rijk en de provincies wat minder worden en dat er meer 
verantwoordelijkheden bij de samenleving worden gelegd. Ook als SIMAV zijn we daar 
nadrukkelijk mee bezig. 
Van een organisatie met AOM status willen we de kanteling maken naar een meer professionele 
organisatie. De lat hiervoor ligt hoog, men moet aan veel eisen voldoen om voor de POM-status in 
aanmerking te komen. Dit houdt onder meer in dat het molenbestand in goede staat van onderhoud 
dient te zijn en dat er beleidsplannen komen voor het omgaan met ons cultureel erfgoed en wel 
zodanig dat de samenleving daarvan volop kan meegenieten. Bij de SWEK (Stichting 
Werelderfgoed Kinderdijk) is men gedurende meerdere jaren  – op een vrij klein gebied – reeds op 
toerisme gericht. Bij de SIMAV ligt dit anders omdat haar molens veel verder uit elkaar over het 
gebied zijn verspreid. Een beleidsplan is daarom niet alleen belangrijk voor het verkrijgen van de 
POM-status, maar ook om meer betrokkenheid van de burgers te bewerkstelligen.  
De POM status is een hele krachtsinspanning, waarbij een ”zware” commissie de aanvragen 
beoordeelt. SIMAV heeft daarover goed contact met haar zusterorganisaties. Als blijkt dat onze 
aanvraag wordt afgewezen, is het voor ons toch een goede leerschool geweest. 
 
DB-lid C. de Jong vult aan dat de Visie 20/30 en een VVV commissie economische waarde ook 
aandacht schenken aan de verschillende mogelijkheden voor deze streek. Tevens noemt hij de 
ontwikkelingsmaatschappij Recreatie en Toerisme (onder leiding van oud burgemeester P. IJssels), 
die alle attracties van de streek in beeld gaat brengen, daar zou ook de SIMAV in mee kunnen gaan.  
De PR-commissie van SIMAV start binnenkort met het maken van een communicatiebeleidsplan. Er 
komt hiervoor een stagiair, die ermee aan de slag gaat. Er is reeds een visie op de vriendenwerving 
gemaakt ten behoeve van het verkrijgen van meer vrienden c.q. donateurs. Hopelijk kan in de AB-
vergadering van volgend jaar er meer over worden verteld. 
 

12. Sluiting 
Voorzitter De Bruin vindt het zeer waardevol dat tijdens deze bijeenkomst weer vele AB-leden bij 
elkaar waren. De dank hiervoor wil SIMAV uiten met het aanbieden van een SIMAV-mok, gevuld 
met paaseitjes.  
Spreker bedankt tevens de aanwezigen op de publieke tribune. Ook onder hen zijn veel mensen die 
zich voor onze stichting inzetten. 
Tot slot ieder bedankt voor de aanwezigheid en inbreng. De vergadering wordt om 11.15 uur 
gesloten! 
 
 


